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31 augustus 2016 
 
Aanwezig: Patricia Hoytink, Harry Geverink, Ronald Olthof, Simon Christiaanse, Dianne 
Kuenen, Rene Klein  Gunnewiek, Wim Klein Willink, Henk Voortman ,Patrick Bongaards 
en Mirjam Mellink. 
 
 
1.Opening. 
Wethouder Patricia Hoytink opent de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun 
komst. Als vervolg op de brainstormavond op 16 juni 2016 zitten we nu bij elkaar om 
samen te zoeken naar oplossingsrichtingen voor de problematiek in het buitengebied. 
 
2.Voorstelronde en nadere kennismaking. 
Alle deelnemers vertellen wat van hun achtergrond en drijfveer om hier mee te denken. 
 
3. Doel van de bijeenkomst. 
In het buitengebied zijn er een aantal opgaven. Vrijkomende bebouwing is daarvan een 
hele grote, en hier hangt ook de asbestproblematiek mee samen. De wethouder geeft 
aan dat ze bezig is op Berkelland-schaal maar ook landelijk de Agenda Landelijk gebied 
beheert bij de VNG. We hebben te maken met een krimpende bevolking maar het effect 
ervan is per regio anders. Wij hebben hier een mooi landschap en dat willen we graag zo 
houden. We zoeken naar verbindingen en andere invullingen van gebouwen. Sporadisch 
kan er nog iets worden toegevoegd aan bebouwing maar dan moet het wel goed zijn en 
toekomstbestendig. 
We hebben als gemeente input nodig van onze inwoners. Soms kan het zijn dat we in 
deze Taskforce een specialist toevoegen die externe kennis inbrengt. 
 
De bedoeling is om half december 2016 een rapport op te leveren. Roel Heij en Mirjam 
Mellink zullen daar het grootste deel van maken. We maken voor de taskforce een 
vervolgafspraak in oktober en in de tussentijd kan de gemeente nog wat uitzoekwerk 
doen. Deze avond is bedoeld om te inventariseren. Het zou het goed zijn een lijst te 
maken met onderwerpen waar we mee bezig willen rond het brede thema “Leefbaar 
buitengebied”.   Voor de volgende keer maakt de gemeente dan een bespreekstuk. 
 
Onderwerpen die aan bod zijn geweest: 
 
Asbest- en sloopproblematiek. 
-Sloop overtollige bebouwing via sloopfonds 
- invoeren sloop bonusregels 
-fiscale regels versoepelen bij bedrijfsbeeindiging 
-inventarisatie van waardevolle schuren? 
 
Woonmogelijkheden vergroten: 
-behoefte aan mogelijkheden voor woningsplitsing (voor inwoning kan geen financiering 
worden gevonden) 
-woongemeenschappen voor jongeren 
-Thomashuis voor ouderen. 
-woon/zorglocaties 
 
In het kader hiervan geeft de wethouder aan dat voor de komende 10 jaar voor het hele 
buitengebied met de kleine kernen een toevoeging van 60 woningen mag plaatsvinden.  
 
Werk en Bereikbaarheid. 
Meer jongeren hier houden  
 



Plattelandswoning. Voorkomen dat burgerwoningen een agrariër belemmert in zijn 
uitbreidingsmogelijkheden 
 
Leefbaarheid kleine kernen: voorzieningen in stand houden 
 
Toerisme en recreatie :stimuleren; 
 
Psychische en sociale problematiek agrariers. 
LTO heeft een meldpunt, hier voorlopig bij aansluiten. 
 
 
Algemene opmerkingen:  
 
Inzicht noodzakelijk in het buitengebied: welke gebieden lopen leeg, waar zit groei van 
agrarische bedrijven? Dit zal de gemeente uitzoeken voor de volgende keer. 
 
De boeren beheren ons landschap en ze geven wel de identiteit aan ons gebied. 

 
Niet te veel reclame in buitengebied 

 
Oplossingsrichting voor sloop: differentiatie in leges: dingen die je wel wilt : verlagen van 
leges. 
 
4. Volgende bijeenkomst Taskforce. 
Per mail zal een datumvoorstel worden rondgestuurd, na afstemming met de heer Heij. 
 
5. Sluiting. 
Wethouder Patricia Hoytink sluit de vergadering en dankt iedereen hartelijk voor de 
positieve inbreng. 


